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Hallituksen kokous 5/2023
Aika: 1.3. kello 16.15
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen

Miikael Saksman

Juho Reiman

Leevi Laakso

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x (poistui kohdassa 16.)
x
x
x
x (poistui kohdassa 16.)
x
x
-
x (saapui kohdassa 8.a.)
-
x
-

Hallituksen ulkopuolinen jäsen (saapui kohdassa 5 –
poistui kohdassa 9.b.)
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (saapui kohdassa 5 –
kohdassa 8.c.)
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (Saapui kohdassa 10. –
poistui kohdassa 13.)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 16.15. Pidetään
kahden minuutin mittainen kokoustauko ajassa 16.15. Jatketaan kokousta ajassa 16.17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 3/23 muutoksitta.
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5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Kuolema kolkuttelee Attea. Valtteri on äärimmäisen tyytyväinen, koska humanistit ovat
lomailleet kaksi viikkoa. Valtterin mielestä humanisteilla on mielenkiintoisin väliajoin
lomia. Kirilin mielestä aurinko paistaa huolestuttavan paljon.

7. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

8. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Fuksisauna oli ja meni. Ihmisiä oli paikalla, mutta sauna lämpeni vasta klo 18
vaikka fuksisauna alkoi klo 16. Erikan muistiinpanoissa lukee, että saunalla oli
kaksi rikkinäistä tuolia ennen saunan alkua, eli tapahtumassa ei rikottu tuoleja.

Luonnontieteellinen laskiainen meni hyvin eikä tapaturmia tullut. JV:lle jäi myös
hyvä fiilis. Palautteen perusteella tapahtuma oli sopivan hintainen, mutta toiveita
esitettiin vesitarjoilusta ja ohjelmasta esim. lisää yhteistä tekemistä, jotta pääsisi
tutustumaan muihin matluihin. Kiril kertoo, että Läffän vieraskirjaan on
kommentoitu saunan olleen kylmähkö. Atte kertoo, että ulkona oli paljon
pakkasta ja ovea ei pidetty kiinni, joten sauna kerkesi kylmentymään. Valtteri
sanoo, että oli kuullut osallistujilta väkimäärän olleen tilaan nähden liian suuri.
Bussivastaavien kuulutuksista on tullut sanomista, sekä hyvää että huonoa.

b. Maaliskuun karaoke
Järjestetään tiistaina 7.3. Resinassa ja Liisa toimii YV-vastaavana.

c. Emojisitsit
Keskiviikkona 8.3. klo 18 alkaen ja järjestely aloitetaan klo 16 Abakuksen kanssa.
Ilmoittautuneita on tällä hetkellä 46. Tehostetaan mainostamista.

Juuso kysyy, miksei sitseille ole saatu alkuvuodesta osallistujia. Matias kertoo
kuulleensa muutamilta jäseniltä, että sitsit ovat liian hektisiä. Sara kertoo, että
viimeaikaiset sitsit ovat olleet lähes aina samanlaisia sisällöltään ja noudattaneet
samaa kaavaa. Kiril lisää, että sitsejä on mahdollisesti liian usein. Valtteri kertoo,
että markkinointi on aloitettu myöhään ja jäsenistölle tieto tulee melko lyhyellä
varoitusajalla. Reimanin mielestä Ynnän sitsikulttuuri on tällä hetkellä huono ja
sitä tulisi kehittää esimerkiksi rauhallisempaan ja rakenteeltaan koherentimpaan
suuntaan.

Matias kysyy Styrolin uudistamisesta. Juuso kertoo, että hän on pohtinut asiaa jo
pidempään, koska Styrolissa on melko vähän Ynnälle sopivia lauluja ja sen takia
sitseillä lauletaan aina samat laulut. Juuson mielestä jokin PDF-lisäosa uusilla
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lauluilla olisi toimiva vaihtoehto. Uusia lauluja voisi opetalla jäsenistön kanssa
laulukirjan läpilaulannalla. Valtteri huomauttaa, että muillakin Styrolia käyttävillä
ainejärjestöillä on samoja mietteitä Styrolin suhteen. Matias ja Kiril tuovat esille
toasmastereiden osuuden sitsien tahdittamisessa. Erika kertoo, että on kuullut
kaveriltaan sitseistä, joissa laulutoiveet esitettiin ennen sitsejä. Pidetään yleisesti
sitseistä iltakoulu hallitukselle.

Atte kertoo, että Esc on laittanut viestiä, jossa on toivottu lipunmyyntiin
asiallisempaa ja edustavampaa käytöstä. Juuso sanoo, että olkaa edustavia
lipunmyynnissä ja aina muutenkin.

d. Käsityöilta
Maanantaina 13.3. Lea Pulkkisen salissa klo 16-20 yhdessä Linkin kanssa.
Matias kysyy, saako tulla ompelemaan haalarimerkkejä. Erika vastaa, että saa
tulla ompelemaan.

e. Kostajaiset
Sessi kertoo, että suunnittelut ovat käynnistyneet. Ilmoittautuneita
rastinpitäjäporukoita on 13 ja rasteja tulee olemaan 10. Sessi ehdottaa 50 euroa
budjetoitavaksi kostajaisiin. Atte kannattaisi, mutta haluaisi ehdottaa suurempaa
budjettia. Sessi ehdottaa budjetoitavaksi 55 euroa. Atte kannattaa tätä.
Budjetoidaan 55 euroa kostajaisiin.

Kostajaisista puuttuu YV-vastaava. Sessi kertoo, että kemistit hoitavat viinit.
Juuso sanoo, että Ynnän jokaisessa tapahtumassa tulisi aina olla YV-vastaava.
Matlusopot ovat keskustelleet, että yhteisissä tapahtumissa joka ainejärjestöstä
olisi hyvä olla oma YV-vastaava, jolloin YV-vastaavat olisivat helposti
lähestyttäviä kaikille järjestöstä riippumatta.

f. Ynnä jäällä ja saunassa
Atte kysyy, pitääkö hänen puhua tästä ja jatkaa kertoen, että tapahtuma
järjestetään 21.3. ja ideana on luistella kampuksen kentällä, jonka jälkeen
jatketaan illanviettoa nanosaunalla. Tek voisi tulla mukaan paistamaan makkaraa.

g. 3MIOT #49
Torstaina 23.3. teemalla “College party”.

h. Muut
Erika kertoo, että perjantaina 3.3. aloitetaan vapputapahtumien suunnitteleminen
klo 16.15. Juuso sanoo, että hallituksen tulisi olla kärryillä vapun tapahtumista,
koska niitä on paljon. Liisa kysyy museoapproista. Mikael vastaa, että ne ovat
tulossa toukokuun alussa todennäköisesti Tosineen kanssa.

Sopokahvit ovat 21.3. potentiaalikuopalla. Sara ehdottaa 10 euroa
budjetoitavaksi sopokahveihin. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 10 euroa
spokahveihin.

Matias pahoittelee kokouksen pitkittymistä, mutta hän on saanut
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tapahtumaidean: Puzzle Rush, missä olisi erilaisia pulma- tai palapelejä ja
arvoituksia, joita ratkaistaisiin – osallistujamäärästä riippuen – yksin tai ryhmissä.
Liisan mielestä idea on varsin mainio. Tapsat ottavat suunnittelupöydälle Puzzle
Rush:in

9. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Atte ehdottaa Topias Jakkulan nimittämistä toimikunnan jäseneksi. Hyväksytään.
Atte kertoo, että seuraava kokous on perjantaina klo 14.15 ja rattaat laitetaan
pyörimään. Baareja on mukana tällä hetkellä 12 ja Kaalimato on vahvistanut
sponsoroivan palkintoja Aten approarvontaan. Juuso kysyy KideApp:in
tilanteesta. Atte on luonut Ynnälle käyttäjän. Kiril kysyy, miksi KideApp eikä
Ynnän sivut. Juuso kertoo lyhyesti, että kokeillaan KideAppin käyttöä ja yritetään
saavuttaa poikkitieteellisempi osallistujakunta. Sara kysyy, mikä on approjen
teema. Atte vastaa, että teemana on pelikortit.

b. Kännytoimikunta
Liisa kertoo, että Valtteri on haastatellut laskiaisessa porukkaa ja Topias on
kuvannut haastatteluja. Kuvaustiimi kysyy, olisiko mahdollista saada lipuista
alennusta jälkikäteen. Katsotaan tuleviin tapahtumiin ennen lipunmyyntiä, jos
vastaavia keikkoja tehdään. Matias kysyy, miten kuvattujen luvat julkaisua varten
on hoidettu. Valtteri kertoo, että on kysynyt haastateltavilta luvan julkaisuun
ennen haastatteluja. Valtterin sanoin maanantaina on tulossa hauska video
laskiaisesta.

Liisa kertoo, että seuraava julkaisu tulee kostajaisista. Liisa ilmoittaa ettei haluaisi
enää jatkaa toimikunnan puheenjohtajana, mutta aikoo jatkaa toimikunnan
jäsenenä. Liisa ehdottaa Valtteria puheenjohtajaksi. Nimitetään Valtteri
kännytoimikunnan puheenjohtajaksi.

Valtteri kertoo, että känny tulee muuttumaan verkkolehdeksi, mikä sisältää sekä
videoita että artikkeleita. Laskiaisjulkaisusta laitetaan jäsenistölle sähköpostia ja
tiedotetaan muillakin kanavilla.

c. Muut
Atte toivoo lyhyttä taukoa. Pidetään viiden minuutin mittainen aiheeton
kokoustauko, jolla ei ole aihetta ajassa 17.18. Jatketaan kokousta ajassa 17.25

10. Yrityssuhteet
a. Hallitushupparit

Hupparit ovat tilauksessa Multipainolta. Tiedot on toimitettu ja hupparit saataisiin
parin viikon sisään. Hinta-arvio yhdelle hupparille on noin 35 euroa
sponsseineen.
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b. Muut
Juuso pitää ensi viikolla tapaamisen Escin edustuksen kanssa tiistaina klo 17
Escissä. Valtteri ja Topias voivat osallistua Juuson lisäksi. Tapaamisessa
allekirjoitetaan sopimus ja jutellaan muista Esciin liittyvistä asioista.

11. Excu
Atte kertoo että excut ovat toivottavasti tulossa Lappeenrantaan. Alkuperäinen
päivämäärä oli 20.3. mutta excut siirtynevät parilla viikolla päivään 6.4. Excujen
toteutuminen riippuu rahallisesta tuesta, jota kysellään laitoksilta ja yrityksiltä.

12. Muut sektorit
a. Talous

Juuso kertoo, että Ynnällä on maksamattomia velkoja jäsenistölle
kulukorvauksien muodossa suuriakin summia. Valtteri kertoo, että kulukorvauksia
on kertynyt, koska rahaa ei ole ollut tarpeeksi niiden maksamiseen, sillä rahat
ovat menneet yritysten laskuihin. Valtteri tuo esille esimerkkinä Escin sponssin,
joka olisi pitänyt saada viime syksynä, mikä on yksi suurimmista
kompastuskivistä kulukorvauksien kohdalla.

Leevi kysyy, että miten on oikeutettua jättää maksamatta kulukorvauksia yhteisen
tapahtuman järjestämiseen liittyen, jos tapahtuma on kuitenkin tuottanut rahaa.
Valtteri vastaa rahastonhoitajana priorisoineensa yritysten laskuja sekä viime
syksyä vanhempia kulukorvauksia.

Erika kysyy, onko Ynnän talous tällä hetkellä ok. Valtteri vastaa talouden
toipuvan.

b. Sopoasiat
Ei ole.

c. Kopoasiat
Ei ole.

d. Liikunta
Atte kertoo, että futsalturnaus ei onnistu, koska ei saada tiloja yliopiston
liikuntahalleista viikonlopulle turnausta varten. Torstaina 2.3. klo 20 alkaen on
boulderointilajikokeilu, mikä siirtyy kaksi tuntia eteenpäin alkuperäisestä
ajankohdasta. JYY antaa kokeiluun 70 euroa tukea. Atte ehdottaa budjetoitavaksi
60 euroa lisää lajikokeiluun. Sara kannattaa. Budjetoidaan 60 euroa lisää
boulderointilajikokeiluun.Yhteensä boulderointikokeiluun on budjetoitu 200 euroa
(HalKo 4/2023).

e. Sauna
Kiril kertoo, että saunassa oli reikä. Reikä on paikattu toimivasti ilmastointiteipillä,
mutta kunnon paikkaaminen vaatisi enemmän aikaa.

Valtteri sanoo, että NESU ei ole maksanut saunavuokraansa. Matias kertoo, että
saunan oven kanssa on ollut ongelmia laskiaisessa. Kiril sanoo, että ovi on
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kunnossa.

f. Kv-asiat
Matias kertoo, että sähköpostiin on tullut vastauksia kyykkätapahtumaan liittyen.
Päivämäärä on vielä auki, mutta perjantai 17.3. on näillä näkymin sopiva.

g. Kulttuuri
Ei ole. Tai on. Jyväspeksiltä on tullut sähköpostia kevään produktion näytöksiin
liittyen.

h. Elektroniset alustat
Kiril sanoo, että ilmolistat ovat toimineet epäkäytännöllisesti. Valtteri ilmoittaa
Känny -osion ilmestyvän verkkosivuille.

i. Muut
Ei ole.

13. Edustukset
a. Kattilan tuparit

Juuso sanoo, että käytiin tupareissa ja oli kivaa. Erika kertoo, että Kattilassa on
hienon värinen kahvinkeitin. Lahjaksi vietiin Linkin kyykkä, jonka päällä oli pieni
Jallupullo.

b. Lateksii 7v
Juuso kertoo hänen ja Aten olleen kivasti edustamassa ja juhlien olleen oikein
mukavat. Mikael ei ollut Ynnän edustajana, mutta edusti SFMO:ta.

c. JYY 89v
Gaala on tulossa. Juuso kehottaa halukkaita osallistumaan.

d. Matrix 28v
Roope ja Mikael lähtevät edustamaan viikonloppuna. Juuso ehdottaa 20+20+20
euroa budjetoitavaksi edustajien illalliskortteihin ja Matrixin lahjaan. Kiril
kannattaa. Budjetoidaan 20 euroa edustajien illalliskortteihin sekä 20 euroa
vujulahjaan.(Yhteensä 60 euroa)

e. Fyysikkokilta 76v
Juuson ja Valtterin piti lähteä, mutta ilmoittautuminen kerkesi mennä kiinni.
Muistetaan fyysikkokiltaa tekemällä heille kortti.

f. Muut
Ei ole.

14. Budjetoinnit
Erika ehdottaa 1 500 euroa budjetoitavaksi laskiaisen busseihin. Juuso kannattaa.
Budjetoidaan 1 500 euroa laskiaisen busseihin.
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15. Hankinnat
Liisa on kuullut toiveita kenkähyllystä Origolle. Liisa katsoo ensin varastosta, jos löytyisi
sopivaa. Matias sanoo, että kenkähyllyn voisi laittaa Origon oven vieressä käytävän
puolella olevan pöydän alle.

16. META
Atte kertoo ikäviä uutisia häirintäasioista. Atte ja Juuso ovat molemmat kuulleet saman
tarinan Ynnän jatkoilta. Kyseessö on ollut ahdistelutilanne, jonka asianomainen on
halunnut tuoda ilmi, jotta tapahtumien jatkoillekin saataisiin turvallisempi ilmapiiri. Jos
häirintä toistuu, porttikielto tapahtumiin voisi olla vaihtoehto. Jatkoilla paikan portsarit
vastaavat turvallisuudesta ja he voivat poistaa häiriötä aiheuttavat henkilöt tilasta.

Atte kertoo, että Ynnän sivuilla on jokin puhelinnumero, joka ei toimi.

JES ja TiTOL ovat yhteistyöstä kiinnostuneita. He ovat Juuson mukaan ehdottaneet
jonkinlaista vapaamuotoista tapaamista.

Erika kertoo, että viime vuoden vujupikkujouluilta on lahjotusrahoja toimistossa, joita ei
ole laskettu eikä siten myöskään vielä lahjoitettu. Valtteri sanoo hoitavansa laskemisen
ja lahjoittamisen.

Juuso on ollut yliopistoon yhteydessä toimiston ja varaston elektroniikkaromusta. Joku
päivä porukalla roudattava pois.

17. Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous Juuson Doodlen mukaan.

18. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 18.36.

Liitteet
1. Kokouksen 5/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


